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Geachte mevrouw van der Wal, 
 

Onlangs werden wij jagers geïnformeerd met het feit dat u voornemend bent om de jacht op het 

haas in drie provincies, en de jacht op het konijn landelijk te sluiten. Ik spreek hier duidelijk niet 

alleen  voor mijzelf als ik zeg dat dit mij ernstige zorgen baart. 

 

Als jagende natuurliefhebber ben ik werkzaam in de agrarische sector. In mijn dagelijkse 

werkzaamheden ben ik veel op het land en zie ik niet alleen de hazenstand, maar bijvoorbeeld ook 

de patrijzen stand in mijn werkgebied maar ook in mijn eigen jachtveld de afgelopen jaren sterk 

toenemen. Hierdoor verbaasde mij het ook dat u de jacht op het haas en konijn wilt sluiten op basis 

van telgegevens van sovon(Vogelonderzoek). De telmethodiek van die organisatie sluit niet aan bij 

die van onze wildsoorten. Ook zal ik vast niet de eerste zijn die u er op wijst dat vanuit de jagers zeer 

representatieve gegevens beschikbaar zijn. 

 

In mijn eigen jachtveld is het ook van uiterst belang dat het haas wordt bejaagd. Er worden in mijn 

jachtveld voornamelijk bol- en knolgewassen geteeld en met enige regelmaat ook vollegronds 

groente zoals spitskool en sla. Juist deze gewassen zijn erg kwetsbaar voor vraat en graafschade van 

het haas. Als ik terugkijk op de afgelopen 4 jaar zie ik bij mij het afschot(wat samen gaat met een 

goede wildstand) alleen maar toenemen, maar ook de jonge aanwas is zeer aanwezig. Ik ben een 

weidelijk jager die nooit het laatste haas zal schieten, en ook kan genieten van het aanwezige wild in 

het veld.  

Ook vrees ik voor de mogelijke gevolgen die de sluiting jacht met zich mee kan brengen, denkt u aan; 

• Lopende jacht pacht contracten (verplichtingen naar de grondeigenaar zowel financieel als 

actief) 

• Stroperij, (drugs)afval dumpingen (minder ogen en oren in het veld van de jagers, dus neemt 

de criminaliteit in het buitengebied toe) 

 

 



Als laatste wil ik nog kwijt dat als het zover komt dat de jacht dicht gaat, dat de kans aanwezig is dat 

individuele jagers en wildbeheer eenheden zich terugtrekken van alle activiteiten waar zei zich mee 

bezighouden. Denkt u aan nestbehandeling van ganzen, broedkorven plaatsen voor de wilde eend, 

ganzenafschot in de Schiphol zone, valwild afwikkeling en predatoren beheer.  

Vanzelf sprekend laten we de belanghebbende agraries niet zitten met hun opstapelende 

gewasschade dus zal er waarschijnlijk in die situatie worden opgetreden dmv. Een perceelsgebonden 

machtiging, maar ik verwacht dat u een weloverwogen beslissing maakt en dat het niet zo ver hoeft 

te komen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sven Bijl 

Jager bij WBE Noordkop 

 


